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Vragen van de leden Groothuizen en Sjoerdsma (beiden D66) aan de 
Minister voor Rechtsbescherming over de uitzending van EenVandaag «Meer 
homogeweld en veel zaken komen niet bij Openbaar Ministerie terecht» 
(ingezonden 21 maart 2018). 

Vraag 1
Kent u de uitzending van EenVandaag «Meer homogeweld en veel zaken 
komen niet bij Openbaar Ministerie terecht»?1 

Vraag 2
Hoeveel melding van geweld tegen en bedreiging, belediging en/of discrimi-
natie van homoseksuelen zijn er in 2016 en 2017 gedaan? 

Vraag 3
Bij welke instanties worden deze meldingen gedaan? Hoe verloopt de 
registratie? 

Vraag 4
Welke trends ziet u in deze meldingen? 

Vraag 5
Hoeveel aangiftes van geweld tegen en bedreiging, belediging of discrimina-
tie van homoseksuelen zijn er in 2016 en 2017 gedaan bij de politie? 

Vraag 6
In hoeveel van de onder vraag 5. genoemde zaken heeft de politie een 
proces-verbaal ingestuurd naar het openbaar ministerie (OM)? 

Vraag 7
In hoeveel van de onder vraag 6. genoemde zaken heeft het OM de zaak zelf 
afgedaan? 

Vraag 8
Hoeveel van de onder vraag 5. genoemde zaken zijn door het OM gesepo-
neerd? Wat waren daarvoor de redenen? 

1 https://eenvandaag.avrotros.nl/item/meer-homogeweld-en-veel-zaken-komen-niet-bij-openbaar-
ministerie-terecht/
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Vraag 9
In hoeveel van de onder vraag 5. genoemde zaken is door het OM een 
verdachte gedagvaard? Hoe zijn deze zaken door de rechter afgedaan? 

Vraag 10
Hoe beoordeelt u bovengenoemde uitkomsten? Welke maatregelen kunt u 
nemen om de aanpak van geweld tegen en belediging van homoseksuelen te 
verbeteren? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Groothuizen (D66) ingezonden op 13 februari 2018 (vraagnummer 
2018Z02461).
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